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Geachte leden en plv. leden van de v aste commissie voor LNV, 
 
Zojuist is onderstaand verzoek van het lid Dik-Faber (CU), mede namens de fracties van de VVD, PVV, 
CDA en D66, ontvangen om het algemeen overleg Landbouw en klimaat uit te stellen tot een nader 
te bepalen datum begin volgend jaar. 
 
Namens uw commissievoorzitter leg ik dit verzoek hierbij middels een e-mailprocedure aan u voor. 
 
Het betreft hier een verzoek dat reeds gesteund wordt door een meerderheid van de Kamer.* Gelet 
op de korte termijn waarop het algemeen overleg plaatsvindt, verzoek ik u uiterlijk vrijdag 9 
november 2018 om 14.00 uur d.m.v. een Allen beantwoorden aan te geven of u met dit verzoek kunt 
instemmen. Uw reactie zal worden opgenomen op de besluitenlijst van deze e-mailprocedure. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Marloes Haveman 

Griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel 
eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als 
ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde 
lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
 
Van: Dik-Faber, C.  
Verzonden: donderdag 8 november 2018 14:20 

Aan: Commissie LNV 
CC: Lodders H.; Geurts, J.; Groot de T.; Graus D.J.G. 

Onderwerp: verzoek uitstel AO landbouw en klimaat 

 
Geachte griffie, 
 
Hierbij verzoeken de leden van de fracties van VVD, CDA, D66, PVV en ChristenUnie tot uitstel van 
het Algemeen Overleg landbouw en klimaat tot een nader te bepalen datum begin volgend jaar. Op 
dit moment wordt er over dit onderwerp onderhandeld aan de klimaattafels. Wij achten een debat 
met de minister daarom voortijdig. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Carla Dik-Faber 

 

http://parlisweb/parlis/zaak.aspx?id=9934063a-416a-4d18-b324-3dbf3b04646f&tab=1

